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Zittingsverslag gemeenteraad 
 
AANWEZIG : 
voorzitter-burgemeester :  Johan Vanhulst 
schepenen :  Cil Cuypers, Jan Van der Velpen, Frederik De Buck, Lisa Hermans, 

Stefaan Van Haegenborgh 
raadsleden :  Mia Ombelet, Tie Vanbeselaere, Sandra Noé, Hans-Kristof Carême, 

Karen Dourée, Els De Martelaer, Arnaud Recko, Ludo Aerts, Marijke 
Sterckx, Monda Wuytack, Walter Frooninckx, Maarten Van 
Schoonbeek, Hilde Delbecque, Regine Rutsaert 

algemeen directeur :  Peter Verlinden 
VERONTSCHULDIGD : 
raadslid :  Hilde De Rous 
 
 
 
Overeenkomstig artikel 278 § 1, tweede lid DLB vermeldt het zittingsverslag in chronologische 
volgorde alle besproken onderwerpen. 
  
De voorzitter deelt mee dat de agenda werd opgedeeld in A- en B-punten. De B-punten zijn 
agendapunten 3, 6, 11, 12, 13, 15, 17, 19, 21, 22, 23, 24, 25, 27 en 28 en zijn punten waarvoor geen 
tussenkomst of toelichting werd gevraagd door de raadsleden. Deze worden globaal gestemd. 
 
 
OPENBARE ZITTING  
 
FINANCIËN 
 
OZ.3. Financiën - Jaarrekening 2023 : goedkeuring door de gouverneur - kennisneming 
 
 
OZ.6. Financiën - Vaststelling meerjarenplan 2020-2025 : aanpassing 2024 + beginkrediet 

2025 - deel gemeente 
 
 
OZ.11. Financiën - Investeringssubsidie aan Onder Den Toren vzw - goedkeuring 
 
 
POLITIE 
 
OZ.12. Politie - Aanstelling sanctionerend ambtenaar in verband met de administratieve 

afhandeling van beperkte snelheidsovertredingen 
 
 
OZ.13. Politie - Aanstelling sanctionerend ambtenaar Gemeentelijke Administratieve Sancties 
 
 
RUIMTELIJKE ORDENING 
 
OZ.15. Ruimtelijke ordening - Omgevingsvergunning voor het verkavelen van gronden 

stratentrace Ijsvogelstraat - goedkeuring (VK2024/005) 
 
 
OPENBARE WERKEN 
 
OZ.17. Openbare werken - Pellenbergstraat Covid Claim - Dadingovereenkomst 
 
 
PATRIMONIUM 
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OZ.19. Patrimonium - Zonnepanelen op gemeenteloods - ontwerpstudie, 
concessieovereenkomst en stroomafnameovereenkomst - goedkeuring 

 
 
CULTUUR 
 
OZ.21. Cultuur - Rapportage 2023 van erkende intergemeentelijke onroerende erfgoeddienst 

(IOED) Portiva - Kennisname 
 
 
PERSONEEL 
 
OZ.22. Personeel - Rechtspositieregeling gemeente & OCMW Bierbeek versie 1/2024 - 

Goedkeuring 
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.23. Secretariaat - Nationaal Park Brabantse Wouden Vlaanderen vzw - algemene 

vergadering op 18 oktober 2024: goedkeuren agenda & bepalen mandaat afgevaardigde 
- bekrachtiging collegebeslissing d.d. 7 oktober 2024 

 
 
OZ.24. Secretariaat - IGS Hofheide: buitengewone algemene vergadering van 20 november 

2024 - goedkeuren agenda & bepalen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.25. Secretariaat - EcoWerf: Bijzondere algemene vergadering van 20 november 2024: 

goedkeuren agenda & bepalen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.27. Secretariaat - Interleuven: buitengewone algemene vergadering van 11 december 2024: 

goedkeuren agenda & bepalen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.28. Secretariaat - IGO div: Algemene vergadering van 20 december 2024: goedkeuren 

agenda & bepalen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.1. Secretariaat - Notulen en zittingsverslag d.d. 3 oktober 2024 
 
 
OZ.2. Secretariaat - Mededelingen 
De voorzitter deelt mee dat op: 

● Maandag 11 november traditiegetrouw Wapenstilstand wordt herdacht. 
● Vrijdag 22 november de burgemeester tussen 9u en 10u ’s morgens de voordrachtaktes van 

de kandidaat-leden van politieraad in ontvangst zal nemen.   
● Donderdag 28 november een infoavond in het Buurthuis wordt georganiseerd door het 

Anoniem Drugsmeldpunt Vlaams-Brabant in samenwerking met de diensten van de 
gouverneur en onze politiezone. De infosessie gaat over drugs in de samenleving. 

● Donderdag 5 december er de installatievergadering van de nieuwe gemeenteraad is. 
 
De schepen van Internationale Samenwerking nodigt iedereen uit op een solidariteitsnamiddag die de 
GRIS (Gemeentelijke Raad voor Internationale Samenwerking) samen met het Verbroederingscomité 
organiseert rond de problematiek in Palestina. Dit gaat door op zondag 10 november.  
 
De schepen van Duurzaamheid deelt mee dat op 12 november in het Buurthuis er een interessante 
infoavond van ECoOB is waar uitleg wordt gegeven over welke maatregelen men kan nemen om zijn 
energieverbruik onder controle te houden. 
 
 
FINANCIËN 
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OZ.4. Financiën - Politiezone Lubbeek - Vaststelling van de gemeentelijke dotatie 2025 
De voorzitter licht toe dat de vier deelnemende gemeentes, zijnde Bierbeek, Lubbeek, Holsbeek en 
Boutersem, een financiële bijdrage leveren aan de werking van de politiezone, naast de federale 
dotaties die deze politiezone ontvangt. In 2013 werd er een verdeelsleutel afgesproken tussen de vier 
gemeentes die rekening houdt met het aantal inwoners, inkomsten onroerende voorheffing en de 
aanvullende personenbelasting. In die zin wordt de gemeentelijke bijdrage jaarlijks bijgestuurd op 
basis van voorafgaande cijfers. Bierbeek komt in 2025 uit op een te betalen bijdrage van € 1.127.312 
en dat vertegenwoordigt 24% van het totaal van de gemeentelijke bijdragen aan de politiezone. 
 
Marijke Sterckx (N-VA) maakt uit de tabel voor de vaststelling van de dotaties per deelnemende 
gemeente in de politiezone op dat Bierbeek per inwoner de hoogste bijdrage betaalt, zijnde € 
107/inwoner. Dit is iets minder dan Lubbeek, maar beduidend meer dan Holsbeek en Boutersem. Dat 
heeft allemaal te maken met de hoge inkomsten die Bierbeek genereert vanuit de aanvullende 
personenbelasting en de opcentiemen op de onroerende voorheffing. Daarom pleit N-VA nogmaals 
om in de toekomst het verschil te becijferen indien er een verlaging op de algemene 
personenbelasting in Bierbeek zou doorgevoerd worden. Er kan gekeken worden naar Oud-Heverlee 
of Keerbergen, ook gemeenten met redelijk gegoede inwoners, waar 6,5% wordt gehanteerd.  
 
Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek) zetelt al 12 jaar in de politieraad. Jaarlijks wordt daar de 
gemeentelijke dotatie vastgesteld. Tot op de dag van vandaag is de politieraad qua begroting altijd 
heel goed bestuurd geweest vanuit het politiecollege. Die dotatie blijft vrij beperkt. Maar het zal naar 
de toekomst toe een hele uitdaging worden om die begroting sluitend te houden. Indien er vanuit de 
federale overheid geen verhoging van de dotatie komt, zullen de vier gemeentebesturen heel 
waarschijnlijk hun bijdrage moeten verhogen. N-VA doet nu al een voorafname op de agendapunten 
over de opcentiemen op de onroerende voorheffing en de aanvullende personenbelasting. Het 
raadslid geeft aan dat wanneer de federale overheid, en hierbij kijkt Hans-Kristof Carême (Open 
Bierbeek) ook naar de huidige regeringsformateur, niet zal voorzien in hogere dotaties voor de 
politiezones, deze gemeenteraad waarschijnlijk wordt geconfronteerd met een vaststelling van een 
gemeentelijke dotatie die hoger is dan diegene die vandaag voorligt.  
 
De voorzitter antwoordt dat Marijke Sterckx (N-VA) de bal misslaat. Ongeacht het percentage van 
personenbelasting dat de gemeente Bierbeek heft, zal de bijdrage in de politiezone dezelfde blijven. 
De verdeelsleutel houdt geen rekening met percentages en totale inkomsten, maar wel met de waarde 
van 1% personenbelasting in Bierbeek, Holsbeek, Boutersem. Dus als men 6, 7 of 8% heft, maakt in 
deze verdeelsleutel niets uit. In aanvulling op de reactie van Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek) 
stelt de voorzitter dat de gemeentelijke dotatie afhangt van hoe de federale dotatie zal evolueren. De 
politiezone staat voor nieuwe uitdagingen, want er is nood aan extra personeel. Een aantal kerntaken 
van de politieraad worden moeilijker en moeilijker in te vullen met het huidige personeelsbestand. De 
korpschef heeft gevraagd om een uitbreiding van het personeelsbestand. Als de vier gemeenten aan 
deze vraag willen tegemoetkomen, zullen de gemeenten de politiezone moeten voorzien van 
bijkomende middelen. Dat zijn keuzes die het volgende bestuur zal moeten maken.  
 
 
CULTUUR 
 
OZ.5. Cultuur - Cultuurcentrum Bierbeek vzw - kennisneming agenda algemene vergadering 

10 december 2024 - goedkeuring voorstel begroting 2025 – mandaat GR-leden op 
algemene vergadering 

De voorzitter geeft het woord aan Pascal Van Den Bossche voorzitter van de vzw, die de begroting 
2025 zal toelichten.  
 
Pascal Vanden Bossche licht toe dat het cultuurcentrum zoals steeds tracht een begroting te maken 
die zoveel mogelijk aansluit op de realiteit. Twee jaar na corona lopen de zalen weer vol en is er een 
hogere bezettingsgraad, wat heel positief is. Er is besloten om geen prijsstijgingen voor de klanten 
door te voeren. De enige uitzondering hierop is een orderfee van € 1 als mensen gebruik maken van 
het ticketingsysteem. Er is een hele discussie geweest met de programmatoren rond de 
dekkingsgraad. Als het cultuurcentrum € 100 uitgeeft, hoeveel ontvangt het dan terug via de 
voorstelling? Een aantal types van voorstellingen zit tegen de € 100 return. Dit jaar waren er zelfs een 
aantal voorstellingen die boven die € 100 uitstegen. Op school- en familievoorstellingen wordt 
geprobeerd geen winst te maken. Om de kwaliteit behouden, moet het cultuurcentrum ook inzetten op 
wat grote namen. Dat is niet altijd evident gezien de prijzen die er gevraagd worden. Het 
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cultuurcentrum heeft uiteindelijk maar een kleine zaal. En er moet ook rekening houden met de 
algemene werkingskosten. De index is voor iedereen van toepassing. Momenteel is er ook gekozen 
om iets minder in te zetten op projecten. Projecten zorgen wel voor meer uitstraling, maar ook voor 
veel kosten. De vakantiewerking werd overgedragen naar de gemeente. Voordien zat dat ook in de 
begroting van het cultuurcentrum. Het begrotingsvoorstel kent een krap positief resultaat van € 19,49. 
Er is dus heel weinig speling. Anderzijds werden de 2 laatste jaarrekeningen steeds positief 
afgesloten. Er wordt € 8.500 uit de reserves wordt gehaald om naar een externe boekhouding te gaan. 
De bedoeling is dat deze kost vanaf 2026 wordt voorzien in de gemeentelijke dotatie. Voor twee types 
voorstellingen wordt extra budget voorzien, namelijk familie omdat die voorstellingen ook duurder zijn 
geworden en maar een dekkingsgraad van 65% kennen. Voor Circus wordt € 2.000 extra 
ingeschreven. Circus heeft een dekkingsgraad van 100%, en soms zelfs iets meer. Denk maar aan de 
zeer succesvolle, maar dure voorstellingen van Circus Ronaldo. Er is een extra voorziening voor 
verzekeringen. Sinds kort valt het cultuurcentrum niet meer voor 100% onder de vrijwilligerswerking 
van de provincie en Vlaanderen, waardoor het cultuurcentrum niet meer kan genieten van de gratis 
verzekering voor vrijwilligers. Ook voor de website zijn er de jaarlijkse kosten met ook een gedeelde 
kost met de gemeente, aangezien de beide websites op elkaar afgelijnd zijn. De seizoensopener is 
dikwijls ook een grote kostenpost. Het is de bedoeling om volgend jaar terug Forestival te organiseren. 
Waarschijnlijk wordt dat de seizoensopener. Er is vanuit de reserves ook een overbruggingskrediet 
van € 5.000 voor Yukatan geschreven.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) vraagt door wie de boekhouding nu doet. En wordt er dan een efficiëntie- of 
financiële winst behaald?  
 
Pascal Vanden Bossche antwoordt dat op dit ogenblik iemand van de financiële dienst dit doet, maar 
de bedoeling is om iemand extern aan te stellen. Daar zit een efficiëntie- en vooral een kenniswinst in. 
Een vzw-boekhouding wordt hoe langer, hoe ingewikkelder. Die kennis kan beter bij externen gehaald 
worden. 
 
De schepen van cultuur vult aan dat het een ontlasting voor de cultuurfunctionarissen zal inhouden. 
 
De voorzitter vult aan dat er dan ook ruimte vrijkomt voor het personeel binnen de financiële dienst om 
andere dingen te doen. Dat is een vorm van efficiëntieverhoging.  
 
De schepen van cultuur dankt Pascal Vanden Bossche voor zijn correcte en heldere uitleg, maar ook 
voor zijn aangehouden inzet als voorzitter van de programmatie vzw. De schepen dankt ook alle 
andere professionele vrijwilligers die in de raad van bestuur zetelen en ervoor zorgen dat het 
cultuurcentrum nog altijd schittert als een parel aan de Bierbeekse kroon. Dankzij de cocreatie tussen 
gemeentelijk personeel, vrijwilligers en verenigingen kan een breed en divers aanbod aangeboden 
worden aan de Bierbekenaren en de bredere regio.  
 
 
FINANCIËN 
 
OZ.7. Financiën - Vaststelling meerjarenplan 2020-2025 : aanpassing 2024 + beginkrediet 

2025 - goedkeuring deel OCMW en definitieve vaststelling 
De voorzitter licht toe dat de gemeente en het OCMW twee aparte juridische entiteiten zijn, maar één 
gezamenlijke begroting op stellen. Daarnet keurde de gemeenteraad bij de B-punten de gemeentelijke 
meerjarenplanaanpassing goed. De voorzitter zal nu de gemeenteraad schorsen en de raad voor 
maatschappelijk welzijn openen. Daar worden dezelfde punten behandeld. Daarna wordt de 
gemeenteraad heropent waar het gezamenlijke meerjarenplan ter goedkeuring wordt voorgelegd.  
 
De voorzitter schorst de vergadering van de gemeenteraad. 
 
 
OZ.8. Financiën - Nominatieve subsidies 2025 - goedkeuring 
De voorzitter licht toe dat er jaarlijks in de gemeentebegroting een aantal subsidies worden 
ingeschreven voor organisaties en instellingen zoals: de politie, de hulpverleningszone (de 
brandweer), onze adviesraden en nog andere instanties. Dat geld is voorzien in het budget, maar het 
decreet lokaal bestuur bepaalt dat het toekennen van deze nominatieve subsidies niet kan 
gedelegeerd worden aan het schepencollege. Aldus moet de gemeenteraad daar een aparte 
beslissing over nemen.  
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Marijke Sterckx (N-VA) stelt vast dat de Milieuadviesraad de enige adviesraad is waar er geen 
rekeningnummer bij staat. Hoe zit het met die bankrekeningen voor die adviesraden? Gaat de bijdrage 
naar een rekening van particulieren of van de voorzitter? Wat als de jaarlijkse subsidie niet volledig 
wordt aangewend?  
 
De voorzitter antwoordt dat adviesraden in de bankwereld worden beschouwd als feitelijke 
verenigingen. De adviesraden hebben dus een apart rekeningnummer. Een bank vraagt daarom bij de 
opening van een rekening op naam van een feitelijke vereniging steeds naar de statuten van de 
vereniging. Jaarlijks wordt de stand van zaken van die rekeningen opgevraagd. Als het geld wordt 
opgepot, wordt een nieuwe jaarsubsidie niet uitgekeerd. Maar de subsidie wordt wel altijd voorzien in 
de begroting. Bij de Milieuadviesraad wordt geen rekeningnummer vermeld. Dat wil zeggen dat de 
laatste jaren geen subsidies werden uitbetaald. Deze subsidies dienen onder meer voor drankjes 
tijdens hun vergaderingen. Sommige adviesraden doen daar iets meer mee en betalen een opleiding 
voor bepaalde leden van die adviesraden of voor de organisatie van evenementen. De ene 
adviesraad is ook actiever op dat vlak dan de andere. Dat maakt ook dat er verschillen zijn in grootte 
van bedragen.  
 
 
OZ.9. Financiën - Aanvullende belasting op de personenbelasting - aanslagjaar 2025 
De voorzitter licht toe dat de aanvullende belasting op de personenbelasting en de onroerende 
voorheffing de belangrijkste bronnen van inkomsten voor de gemeente zijn. Jaarlijks moeten de 
belastingvoeten worden goedgekeurd. Voor de personenbelasting is er al 20 jaar het tarief van 7% . 
De onroerende voorheffing werd in 2005 verlaagd naar 690 opcentiemen en dat bleef sindsdien 
ongewijzigd. Het voorstel is om hier geen verandering in te brengen. Zoals Marijke Sterckx (N-VA) 
daarstraks opmerkte ontvangt Bierbeek inderdaad veel belastingen op basis van die percentages. 
Bierbeek kent een meer gegoede bevolking en heeft daardoor ook hogere inkomsten uit deze 
belastingen dan gemiddeld. Anderzijds kent Bierbeek nauwelijks andere inkomstbronnen vanuit 
belastingen. Er zijn heel wat gemeenten die nog forfaitaire belastingen heffen. Kustgemeentes heffen 
bijvoorbeeld ook belastingen op tweede verblijven. Bierbeek heeft nauwelijks of geen industrie en kan 
daar ook geen inkomsten uit halen. Als men belastingstarieven van verschillende gemeentes gaat 
vergelijken, moet het hele verhaal vergeleken worden.  
 
 
OZ.10. Financiën - Opcentiemen op de onroerende voorheffing - aanslagjaar 2025 
 
 
POLITIE 
 
OZ.14. Politie - Aanvullend verkeersreglement - tonnagebeperking traject K. Albertlaan-

Panoramalaan - goedkeuring 
De schepen van mobiliteit licht toe dat de gemeenteraad in april al een beslissing genomen heeft in 
functie van de trajectcontrole op motorvoertuigen waarvan het gewicht in beladen toestand hoger is 
dan 3,5 ton, uitgezonderd het plaatselijk verkeer. Bij de uitvoering bleek dat de signalisatie onvolledig 
was en dus niet aanwezig op elk kruispunt van dat traject. Dat wordt bij deze beslissing rechtgezet. Dit 
betekent dat vrachtwagens die op deze sluiproute rijden niet meer kunnen ontsnappen zodra ze de 
hoofdsignalisatie voorbijrijden.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) verwijst naar het advies van de politiezone waarin duidelijk staat dat er niet 
mag verwezen worden naar het gewicht in beladen toestand van de vrachtwagen, want dat betekent 
dat een overtreder via een weegbrug op zijn daadwerkelijk gewicht moet gecontroleerd worden. 
Praktisch gezien is dat niet haalbaar. In het vorige reglement was daarom sprake van de maximale 
toegelaten massa. Marijke Sterckx (N-VA) stelt voor om de eerste zin in artikel 1 als volgt te 
amenderen door: “Tot de volgende wegen is het verboden voor bestuurders van motorvoertuigen en 
slepen, ontworpen en gebouwd voor het vervoer van goederen waarvan de maximale toegelaten 
massa hoger is dan het aangeduide (3,5 ton).” Daarnaast heeft het raadslid ook een probleem met de 
voorsignalisatie. Men wil gaan voorsignaleren aan het kruispunt Heidebergstaat en Lostraat, maar dit 
wordt niet aangeduid met een onderbord dat vrachtwagens over 360m een zone binnenkomen waar 
dat ze niet mogen binnenkomen. Het raadslid meent dat dit ook in de omgekeerde richting op het 
kruispunt met de Koning Albertlaan en de Tiensesteenweg moet gedaan worden. Anders krijgen de 
bestuurders twee keer de kans om een bord te negeren vooraleer ze geflitst worden. Doordat er 
ontsnappingsroutes blijven langs de Pimberg en de Nieuwstraat en eventueel ook langs de 
Sterrenlaan, wordt het hele politiereglement van 2013 onderuitgehaald. Daarin werd toen voor de hele 
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zone Korbeek-Lo Noord een snelheidsbeperking ingevoerd van 30 km/uur en een verbod voor 
vrachtwagens. 
 
De schepen van mobiliteit antwoordt dat ze het eerste voorstel tot amendement over de maximale 
toegelaten massa terecht is. Inzake de andere voorgestelde amendementen wordt het politieadvies op 
basis van opmerkingen van het parket gevolgd.  
 
De voorzitter antwoordt dat de enige plaats waar de vrachtwagens door kunnen de zone is waar nu de 
camera’s staan, van aan de rotonde waar de bus stopt aan kruispunt Nieuwstraat Pimberg Koning 
Albertlaan, tot boven aan de Panoramalaan aan het driegemeentenpunt. Via een andere weg kunnen 
de vrachtwagens niet rijden. Iemand gaat voor zijn plezier niet de Koning Albertlaan inrijden en dan 
nog een keer in de Pimberg en dan langs de Carrefour. Als iemand dat bord ziet, kan de boete 
vermeden worden, maar dat gaat hij wellicht ook maar één keer doen. De volgende keer gaat hij niet 
nog een keer langs daar rijden. In dat opzicht heeft de politie geoordeeld dat de voorsignalisatie vanaf 
de Tiensesteenweg niet noodzakelijk was, anders is heel die zone 3,5 ton in beladen toestand, want 
dat is de nuance. Er is gekozen om die grote zone te behouden, maar om in kleinere zone van de 
trajectcontrole de borden te zetten. Het enige wat er verandert is de voorsignalisatie op de kruispunten 
Sterrenlaan en aan de Panoramalaan met de K. Albertlaan. Het voorstel van eerste amendement is 
een terecht punt. Dat moet alleszins aangepast worden. De voorzitter stelt voor om het eerste 
amendement te stemmen. Tenzij Marijke Sterckx (N-VA) haar andere gevraagde amendementen ook 
duidelijk kan stellen.  
 
Het voorstel van eerste amendement van Marijke Sterckx (N-VA) is: In de eerste zin in artikel 1 moet 
“Het gewicht in beladen toestand” verandert worden door de “maximaal toegelaten massa, 
uitgezonderd het plaatselijk verkeer”.  
 
De voorzitter legt dit amendement ter stemming.  
 
AANGENOMEN 
 
Het voorstel van tweede amendement van Marijke Sterckx (N-VA) is om een extra voorsignalisatie te 
voorzien aan het kruispunt Tiensesteenweg-Koning Albertlaan. 
 
De voorzitter legt dit amendement ter goedkeuring voor.  
 
VERWORPEN 
 
 
Alvorens het reglement ter stemming wordt voorgelegd, wordt overgegaan tot stemming over het 
ingediende amendement 1. 
 
AMENDEMENT 1: 
Artikel 1 1e lid  
“Tot de volgende wegen is de toegang verboden voor bestuurders van motorvoertuigen en slepen 
ontworpen en gebouwd voor het vervoer van goederen, waarvan het gewicht in beladen toestand 
hoger is dan het aangeduide (3,5 ton), uitgezonderd het plaatselijk verkeer. “ 
 
Wordt als volgt gewijzigd: 
 
“Tot de volgende wegen is de toegang verboden voor bestuurders van motorvoertuigen en slepen 
ontworpen en gebouwd voor het vervoer van goederen, waarvan de maximaal toegelaten massa 
hoger is dan het aangeduide (3,5 ton), uitgezonderd het plaatselijk verkeer. “ 
 
STEMMING: 
 
De raadsleden Cil Cuypers, Frederik De Buck, Els De Martelaer, Hilde Delbecque, Tie Vanbeselaere, 
Ludo Aerts, Mia Ombelet, Monda Wuytack, Marijke Sterckx, Karen Dourée, Arnaud Recko, Sandra 
Noé, Hans-Kristof Carême, Maarten Van Schoonbeek, Regine Rutsaert, Walter Frooninckx, Stefaan 
Van Haegenborgh, Lisa Hermans, Jan Van der Velpen en Johan Vanhulst stemmen voor. 
 
Geen raadsleden stemmen tegen. 
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Conform art. 33 van het decreet lokaal bestuur worden de besluiten genomen bij volstrekte 
meerderheid van stemmen. Onder volstrekte meerderheid van stemmen wordt verstaan, meer dan de 
helft van de uitgebrachte stemmen, onthoudingen niet meegerekend. Bij staking van stemmen is het 
voorstel verworpen. 
 
Bijgevolg wordt het amendement aangenomen. 
 
Alvorens het reglement ter stemming wordt voorgelegd, wordt overgegaan tot stemming over het 
ingediende amendement 2. 
 
AMENDEMENT 2: 
Artikel 1 Voorsignalisatie 
 
Wordt als volgt aangevuld: 
 

● Kruispunt Tiensesteenweg – Koning Albertlaan + onderborden “3,5 ton” + “uitgezonderd 
plaatselijk verkeer” + “XXX” m (i.e. de afstand tot aan het rondpunt Pimberg-Nieuwstraat)  

 
STEMMING: 
 
De raadsleden Marijke Sterckx, Karen Dourée en Arnaud Recko stemmen voor. 
 
De raadsleden Cil Cuypers, Frederik De Buck, Els De Martelaer, Hilde Delbecque, Tie Vanbeselaere, 
Ludo Aerts, Mia Ombelet, Monda Wuytack, Sandra Noé, Hans-Kristof Carême, Maarten Van 
Schoonbeek, Regine Rutsaert, Walter Frooninckx, Stefaan Van Haegenborgh, Lisa Hermans, Jan Van 
der Velpen en Johan Vanhulst stemmen tegen. 
 
Conform art. 33 van het decreet lokaal bestuur worden de besluiten genomen bij volstrekte 
meerderheid van stemmen. Onder volstrekte meerderheid van stemmen wordt verstaan, meer dan de 
helft van de uitgebrachte stemmen, onthoudingen niet meegerekend. Bij staking van stemmen is het 
voorstel verworpen. 
 
Bijgevolg wordt het amendement verworpen. 
 
 
OPENBARE WERKEN 
 
OZ.16. Openbare werken - Hemelwater- en droogteplan Bierbeek - goedkeuring 
De schepen van Waterbeleid licht toe dat Vlaanderen de gemeenten sterk aanbeveelt een 
gebiedsdekkend hemelwater- en droogteplan (HWDP) op te maken. Dit plan past dan ook binnen de 
Vlaamse beleidscontext van het hemelwaterplan en voldoet ook aan de richtlijnen en voorwaarden die 
opgesteld zijn door de coördinatiecommissie Integraal Waterbeleid. De opmaak van het HWDP past 
binnen het takenpakket van de Riopactovereenkomst, het samenwerkingsverband dat Bierbeek al 
jarenlang heeft met Aquafin en de Watergroep op vlak van het riolerings- en het IBA-beheer 
(Individuele Waterzuiveringsinstallaties). Het plan brengt het volledig Bierbeeks watersysteem in kaart 
en beschrijft een lange termijnvisie om de waterhuishouding in 13 beschreven deelgebieden 
klimaatrobuust en duurzaam te heroriënteren en uit te bouwen. Het gaat bij uitstek over het uit te 
voeren waterbeleid de komende decennia binnen de context van de huidige klimaatplannen, de 
bouwshift, het beleidsplan Ruimte Vlaanderen, de stroomgebiedbeheerplannen en de 
waterbeleidsnota 2025. Het zal een gevoelige impact uitoefenen op het vergunningenbeleid, zowel op 
het private als publieke domein. Het zal fungeren als toetssteen bij alle relevante beleidsbeslissingen. 
De gemeente ondervindt deze omslag al in het publieke domein als het gaat over de nieuwe 
ontwerpen van riolering- en wegenisinfrastructuur. Maar ook op het private domein zullen de inwoners 
er hoe langer hoe meer mee geconfronteerd worden. Dit als gevolg van de steeds strengere 
normeringen van de huidige beleidsinstrumenten die van toepassing zijn zoals de watertoets en de 
hemelwaterverordeningen. De inspanningen zullen gezamenlijk moeten gebeuren om de nodige 
vooruitgang te boeken zowel op het vlak van de klimaatadaptatie, als om de wateroverlast en droogte 
te beperken, en om de watervoorziening en waterkwaliteit te garanderen. Dit beleidsdocument moet 
helpen om gericht en slim te investeren, om goede beleidskeuzes te maken in de meerjarenplanning 
waar het een wezenlijk onderdeel zal van vormen. Het schepencollege gaf de voorbije maanden reeds 
de goedkeuring om aan de slag te gaan met de eerste onthardingsprojecten. Bij de uitvoering van 
projecten zal er nog altijd zeer gericht onderzocht moeten worden wat de werkelijke mogelijkheden op 
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het terrein zijn qua infiltratiepotentieel. Het deelgebiedenonderzoek is gebaseerd is op inschattingen 
die weergegeven worden op een kansenkaart volgens het principe van de ladder van Lansink. Daaruit 
worden maatregelen voorgesteld om toe te passen. Er is een berekening gemaakt de nodige 
infiltratie- en buffervolume op basis van de verharde oppervlakte per deelgebied. Het blijven echter 
indicaties die geen rekening houden met de reeds genomen maatregelen in het verleden. Alles moet 
goed geëvalueerd worden op het moment van een onderzoek/ontwerp. De kansenkaarten worden per 
deelgebied afgezet tegenover de risicokaarten die gebaseerd zijn op de pluviale stromingskaarten van 
2050. De acties richten zich op de toekomstige projecten om bestaande knelpunten op te lossen. Er is 
een overzicht van de meest prioritaire acties gemaakt. Dat zijn de quick wins die in bepaalde projecten 
snel in uitvoering kunnen gebracht worden.  
 
Tie Vanbeselaere (Vooruit) vindt het plan boeiend en ook heel uitgebreid. Zij is van mening dat 
vanwege de bestaande urgentie een strikte opvolging nodig zal zijn. 
 
Ludo Aerts (CD&V) stelt dat de uitwerking van het HWDP plaatsvond dankzij de drijvende kracht van 
de schepen van Waterbeleid. Waarvoor dank. Het HWDP is een lijvig plan, en tevens een belangrijke 
politieke keuze. Er wordt een nieuw referentiekader in gebruik genomen. Er wordt gekozen om in de 
toekomst bij beslissingen de impact van het HWDP te accepteren in uitvoering, doorlooptijden en 
financiering van alle mogelijke projecten. Het HWDP is een objectief kader en gaat de kwaliteit van 
onze beslissingen alleen maar ten goede komen. Zijn fractie zal dit plan heel graag goedkeuren.  
 
Maarten Van Schoonbeek (OpenBierbeek) verwacht dat het de gemeente wel wat zal gaan kosten om 
de straten groenblauw in te richten. Klopt het dat er binnenkort een nieuwe wet in voege komt, 
waardoor de gemeente verplicht wordt om hiermee rekening te houden bij de inrichting van nieuwe 
straten? 
 
De schepen van Waterbeleid antwoordt dat sowieso de hemelwaterverordening geldt. Het afstromend 
water moet ergens terechtkunnen en daar zal er dikwijls naar de waterlopen gekeken worden. Er 
moeten dan ook akkoorden afgesloten worden met de waterloopbeheerder. De provincie kijkt daar 
heel streng op toe. Dat wordt alsmaar moeilijker. De gemeenten moeten daarom meer brongerichte 
maatregelen treffen. Elke straat heeft zijn karakteristieken. Niet elke straat zal dezelfde infiltratie 
kunnen realiseren. Daar zal heel doordacht mee moeten omgesprongen worden.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) haar gezond boerenverstand vertelt haar dat een heel eenvoudige quickwin 
het vaker ruimen van de waterslikkers is.   
 
De schepen van Waterbeleid antwoordt dat er voldoende frequent wordt geruimd waarbij rekening 
wordt gehouden met de bladval. Al het hemelwater versneld afvoeren is niet de beste oplossing. Het 
komt erop neer om deze waterafvoer te vertragen.  
 
 
PATRIMONIUM 
 
OZ.18. Patrimonium - Grondafstand Dorpsstraat 39 - goedkeuring ontwerpakte 
De schepen van Patrimonium licht toe dat in de betrokken omgevingsvergunning een kosteloze 
grondafstand van 70ca werd opgelegd op het perceel van de Dorpsstraat 39. Dat brengt de 
opportuniteit met zich mee op een uitbreiding van het openbaar domein in de drukke Dorpsstraat. Wat 
de twee nieuwe woonblokken richting Bergstraat betreft, zal er binnenkort een gelijkaardige beslissing 
genomen worden.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) heeft zich geërgerd aan de motivatie voor de omgevingsvergunning, waarin er 
duidelijk wordt verwezen naar een toolkit en dat het hoofddorp Bierbeek niet zo gunstig is om 
appartementen bij te zetten door de toenemende druk op het verkeer. Er wordt dan in allerlei bochten 
gewrongen om die vergunning te kunnen geven. Als men van de Hoogstraat de Dorpsstraat 
binnenrijdt zie men links en rechts alleen maar beton en daar ergeren veel mensen zich aan. Het 
landelijk karakter verdwijnt hiermee volledig en dat betreurt haar fractie ten zeerste. Dit is voor haar 
een duidelijk teken dat het bestuur geen rechtlijnige visie heeft op ruimtelijke ordening.  
 
De schepen van Patrimonium antwoordt dat het hier gaat over een kernverdichting, maar het is ook 
heel duidelijk dat daar de grens ligt van deze verdichting. Er zal niet verder aan die talud geroerd 
worden. Dat is de intentie van het huidige bestuur en het streefbeeld dat voorop is gesteld in de 
ontwikkeling van de dorpskern van Bierbeek. Echte hoogbouw is ook niet toegelaten. Er is duidelijk 
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een eind gesteld aan verdere bebouwing.  
 
De schepen van Omgeving vult aan dat het perceel waarover het gaat een heel groot stuk bouwgrond 
is. Er werd gekozen om de bebouwing te centraliseren, zodat het groene uitzicht en de talud 
gevrijwaard blijven. Door appartementen in dit project en de projecten ernaast toe te laten, is 
voorkomen dat de hele straat als lint wordt afgewerkt waardoor het groen en de talud zou verdwijnen. 
Door gericht te verdichten, wordt het groene karakter zo veel mogelijk behouden.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) antwoordt dat haar fractie het punt zal goedkeuren, want de vergunning is 
reeds afgegeven. Ze wilde enkel de bemerking maken dat veel mensen niet graag appartementen 
zien in een landelijk dorp. Dat past eerder in Korbeek-Lo Noord of in een stad. 
 
De voorzitter vult aan dat de oorspronkelijke bouwplannen veel hoger, veel meer en veel drukker 
waren. Het schepencollege heeft dit gereduceerd tot twee bouwlagen en een plat dak, waarbij de 
appartementen in de andere richting in het talud moeten worden ingegraven. Hiermee zegt het 
bestuur dat verdichten mogelijk is, maar op een landelijke manier. Het blijft beperkt tot twee of drie 
bouwlagen met een dak in de dorpskern. Het doel van verdichting is om de rest open te houden. De 
mensen die al lang in Bierbeek wonen zien hierbij inderdaad grote wijzigingen in onze dorpskern. 
Maar dat is in elke andere gemeente ook zo. In Bierbeek wordt dat getracht wat te beperken. Er is 
momenteel geen juridisch kader. Misschien moet in de toekomst nog duidelijker vastgelegd worden 
wat waar wel kan en wat waar niet kan. De bezorgdheid de inwoners is gekend en daar wordt dus 
zeker rekening mee gehouden. Het is een aandachtspunt is voor het volgende bestuur om daar verder 
mee om te gaan.  
 
Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek) vult aan dat het een eeuwig spanningsveld blijft tussen hoe 
omgaan met uw open ruimte en betaalbaar wonen. Het is altijd bouwgrond geweest. Sedert 1977 bij 
de vaststelling van het gewestplan heeft iedere Bierbekenaar erop kunnen vertrouwen dat daar ooit 
gebouwd zou worden. Als voor al die bouwgronden geen vergunning meer verleend wordt omdat men 
wil dat alles bij het oude blijft, zal betaalbaar wonen nooit gerealiseerd kunnen worden. 
 
 
LOKALE ECONOMIE 
 
OZ.20. Lokale economie - Eindejaarsactie 'Blijf plakken in Bierbeek: Editie Het Gouden Lot' 

onder de vorm van een krasspel - wedstrijdreglement - goedkeuring 
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.26. Secretariaat - CVSO Bistro de borre: buitengewone algemene vergadering d.d. 22 

november 2024 - goedkeuren agenda en bepalen mandaat afgevaardigde 
De voorzitter licht toe dat Bistro de borre in 2022 is gestart als een opportuniteit omdat de concessie 
van de cafetaria eindigde. De gemeente heeft samen met twee andere organisaties, zijnde De 
Winning en Sint-Camillus deze coöperatieve vennootschap met sociaal oogmerk (CVSO) opgericht. 
Bistro de borre is dus niet alleen een eetgelegenheid, maar realiseert ook doelen zoals duurzaamheid, 
korte keten, tewerkstelling en aanbod creëren voor verenigingen in ons vrijetijdscentrum. De Bistro 
werd geopend op 1 september 2022. In het begin met heel veel succes en opkomst. In het 
enthousiasme zijn er toch wel wat dingen fout gelopen. De kosten waren te hoog in verhouding met de 
opbrengsten. Net voor de zomer 2023 werd door het bestuursorgaan een aantal maatregelen 
genomen om dat tegen te gaan. Maar het eigen vermogen van de vennootschap dreigde negatief te 
worden, waardoor de alarmprocedure werd opgestart. Als het eigen vermogen van een bedrijf dreigt 
negatief te worden, krijgt het bedrijf twee maanden de tijd om een bijzondere algemene vergadering 
samen te roepen om aan de hand van een bijzonder verslag maatregelen voor te stellen om te 
remediëren of om ermee te stoppen. Dit werd besproken op de gemeenteraad van september 2023. 
Er is een voorstel gekomen vanuit de drie partners om enerzijds bijkomend kapitaal in te brengen en 
anderzijds een aantal wijzigingen aan te brengen in de werking. In het herstelplan werd er gekozen 
om de openingsuren te beperken om zo de personeels- en andere kosten beter onder controle te 
houden. Het duurt ook een aantal maanden vooraleer dit allemaal zijn weerslag begon te krijgen. Het 
jaar 2023 werd afgesloten met een verlies van € 178.000. De begroting 2024 hield rekening met de 
genomen herstelmaatregelen. Met zo’n zwaar verlies in een voorgaand boekjaar, kan de 
bedrijfsvoering ook niet van de ene op de andere dag winstgevend worden. De stand van zaken van 
eind september is dat er toen een negatief resultaat van € 32.000 is, wat iets negatiever is dan 
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verwacht. In de begroting was er min € 22.000 voorzien. Het zal van de maanden september, oktober, 
november en december afhangen of er nog een positief resultaat kan gehaald worden. De grootste 
uitdaging is om de omzet omhoog te krikken. De kosten zijn onder controle. Het personeel is stabiel. 
Er wordt nog altijd voldaan aan de sociale doelstellingen. In samenwerking met Sint-Kamillus staan er 
mensen effectief in trajectvorm mee in de keuken of in de zaal. Op dit moment is het dus nipt, want uit 
de cijfers blijkt dat de put van de vorige jaren nog verder gevuld moet worden. Anderzijds is er nog 
geen bijkomend kapitaal opgevraagd. Vorig jaar was er bij het herstelplan rekening gehouden met een 
extra krediet van € 100.000 bij Trividend, wat een commercieel krediet is waarop ook interesten 
betaald moeten worden. Tot op heden is die kredietlijn nog niet moeten aangesproken worden, 
waarbij dus die bijkomende kosten van interesten en aflossingen vermeden zijn. Dat is een signaal om 
toch verder te kunnen. Er is een liquiditeitsbegroting opgemaakt en die toont aan dat in 2025 de 
werking kan verdergezet worden. Maar het zal effectief afhangen of er voldoende klanten opdagen. In 
het herstelplan wordt daarom voorzien om in te zetten op een nieuwe communicatiestrategie. Er is 
een project ingediend bij het Agentschap Werkgelegenheid & Sociale Economie om betere 
communicatie daarop in te stellen. Wat vandaag in het bijzonder verslag wordt voorgesteld is om nu 
de stekker er niet uit te trekken. Indien dat wordt gedaan, is ook de gemeentelijke kapitaalinbreng 
weg. De andere leningen kunnen dan ook niet terugbetaald worden. Daarom wordt voorgesteld om de 
werking verder te zetten.  
 
Tie Vanbeselaere (Vooruit) stelt dat het zware cijfers zijn. De toekomst is moeilijk te voorspellen. 
Tegelijkertijd werd er wel goed gedraaid in de periode na de alarmbelfase. Zij vindt het nog altijd een 
gigantische meerwaarde dat er na een voorstelling iets kan gedronken worden, dat ouders iets 
kunnen drinken als ze kinderen gebracht hebben, dat er een mogelijkheid is om iets te eten en rustig 
te zitten, ook in de zomer op het fantastische terras en de speelhoek die er is bijgekomen. Zij hoopt 
van harte dat dit verder kan.  
 
Walter Frooninckx (Open Bierbeek) vindt het ook een prachtig project, maar de put is nog een stukje 
groter geworden met het herstelplan. Het is minder dagen open en daarmee moet die put kunnen 
gedicht worden. En ondertussen moet de boel draaiende gehouden worden. Er moet meer omzet 
gerealiseerd worden op minder dagen. Of ziet hij dat verkeerd?  
 
De voorzitter wil het anders stellen. Het was een schip dat in een bepaalde richting voer. De koers is 
al gewijzigd, maar het is niet zo dat alles in één keer is opgelost. Hij bracht de tussenstand eind 
september. De winstgevende maanden moeten er nog aankomen. Pas op 31/12/2024 kunnen er 
uitspraken gedaan worden. Dan is geweten wat het kalenderjaar 2024 heeft opgeleverd. Als dat 
negatief resultaat van € 32.000 tegen dan niet opgekrikt is, is er inderdaad een probleem en moeten 
er andere vragen gesteld worden. Het herstelplan heeft zeker gewerkt, maar het blijft een moeilijk en 
intensief verhaal. Door minder dagen open te zijn, zijn er ook minder kosten. Het personeelsbestand 
was afgestemd op 7/7 geopend. Daar is serieus in gesnoeid. Er wordt ook meer gewerkt met flexi-
jobbers die per uur minder kosten en flexibeler kunnen ingezet worden dan vaste medewerkers. Als er 
een voorstelling is, kan men sneller iemand bijvragen. Voorheen waren ook tijdens de daluren of op 
avonden dat er geen voorstelling was, zes medewerkers aanwezig. Dat zie je nu niet meer. Daar is nu 
veel efficiënter mee omgesprongen.  
 
Walter Frooninckx (Open Bierbeek) vraagt of er een deadline gesteld is voor het wegwerken van die 
schuld?  
De voorzitter antwoordt dat er leningen zijn die moeten afbetaald worden. En de vaste kosten worden 
ook elke maand afgelost. Maar er is een historische schuld. Er werd kaskredieten toegestaan door de 
Winning en Sint-Kamillus. Zij hebben ook nog altijd hoop, maar dat geld zal op een gegeven moment 
wel teruggegeven moeten worden.   
 
Ludo Aerts (CD&V) stelt dat het best een moeilijk verhaal is. Hij deelt de bezorgdheid rond de tafel. De 
bestuurders vragen om verder te doen, en soms moet men vertrouwen kunnen geven. Hij komt nog 
kort terug te komen op de reden waarom het project enthousiast werd opgestart. De keuze om beroep 
te doen op korte ketenproducten, heeft het financieel niet makkelijk gemaakt. Maar de keuze is nog 
wel altijd staande en wordt ook bevestigd in de cijfers. Er is gekozen voor tewerkstelling van een 
groep mensen die op een neoliberale markt waarschijnlijk nooit aan bod zouden komen en hier wel de 
kans krijgen om op een correcte manier een job uit te oefenen. Het is jammer dat de meerwaarde van 
een infrastructuur in onze eigen dienstverlening niet in euro’s kan uitgedrukt worden. Hij vindt het wel 
de moeite waard om die context te blijven meepakken, zonder afbreuk te doen aan de terechte 
bezorgdheid.  
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OZ.29. Secretariaat - Vragenkwartiertje 
Els De Martelaer (Groen) stelt dat de gemeenteraad de heraanleg van de Noéstraat heeft 
goedgekeurd. Ondertussen heeft ze gehoord dat die plannen zouden zijn afgekeurd of dat er een kink 
in de kabel zou zijn.  
De schepen van Openbare Werken antwoordt dat de aanbesteding in voorbereiding is. Er ontbrak nog 
een document zodat prijsvraag nog niet kon bekendgemaakt worden.  
 
De voorzitter vult aan dat de omgevingsvergunning goedgekeurd is. 
 
Els De Martelaer (Groen) vraagt naar een voorzichtige timing. 
 
De schepen van Openbare Werken antwoordt dat hij hoopt binnen een maand de inschrijvingen te 
kennen. Daarna volg nog het nazicht en vergelijking van de offertes.  
 
De voorzitter vult aan dat het dan nog gegund moet worden. Daarna hangt het af van de 
beschikbaarheid van de aannemer om te kunnen starten. Hij hoopt ergens half volgend jaar.  
 
Els De Martelaer (Groen) stelt dat sinds de ingebruikname van Mevrouwkensveld de bus 8 veel 
frequenter wordt genomen. Wordt dit gemonitord door De Lijn of is er al gevraagd werd om daar eens 
naar te kijken? Binnenkort is er geen bus meer in het weekend en is het mogelijk dat de inwoners van 
Mevrouwkensveld in de kou komen te staan.  
 
De schepen van Mobiliteit antwoordt dat Bierbeek steeds tegen het vervoersplan heeft gestemd. Lijn 8 
wordt Lijn 5B en die blijft tot nu toe rijden tot aan de borre. Maar op zondag is er geen dienstverlening 
en kunnen de mensen een beroep doen op de flexbusjes. Maar ze vindt het al zeker een zinvolle 
vraag. Ze gaat zich informeren.  
 
Els De Martelaer (Groen) vraagt of die flexbusjes wel worden gebruikt? Hebben de mensen daar 
voldoende uitleg over hoe dat werkt?  
 
De schepen van Mobiliteit antwoordt dat die minder worden gebruikt omdat erop dit moment nog geen 
verandering is in de dienstverlening. Ze heeft onlangs nog gevraagd of er extra campagne kan 
gevoerd worden met oog op 6 januari. De Lijn zou daar mee bezig zijn.  
 
Tie Vanbeselaere (Vooruit) vraagt naar de stand van zaken van de Ruisbroekmolen.  
 
De voorzitter antwoordt dat Bierbeek in september lid is geworden van de Erfgoedstichting vzw, 
waarna deze stichting goedkeuring gegeven heeft tot aankoop van de site. Nu wordt de 
afsprakenovereenkomst tussen vzw Erf en de gemeente opgemaakt. Het is de bedoeling om dit op 30 
januari op de gemeenteraad te krijgen. Er zullen afspraken gemaakt worden rond het beheer van de 
site. Ook de andere betrokkenen zijnde vzw Ruisbroekmolen en cv Dorpsbrouwerij Bierbeek, zitten 
mee in het overleg. 
 
Walter Frooninckx (Open Bierbeek) dankt voor het maaien van de bermen op de Katspoelstraat. Hij 
meldt problemen van verkeersdoorstroming in de Lovenjoelsestraat ter hoogte van het kruispunt met 
de Weterbeekstraat. Daar staat steeds een hele rij auto’s geparkeerd. Kan daar geen witte lijn 
getrokken worden?  
 
De voorzitter antwoordt dat het parkeren daar de laatste maanden inderdaad enorm is toegenomen. 
Dat moet bekeken worden. Ook op andere plaatsen in de gemeente. Er wordt meer en meer op straat 
geparkeerd. Soms is dat een voordeel omdat de snelheid daardoor wat getemperd wordt, maar het 
moet veilig blijven. Als de rij te lang wordt, is dat moeilijk.  
 
 
OZ.30. Secretariaat - Vragenkwartiertje voor inwoners van Bierbeek 
De voorzitter licht toe dat hij op 19 oktober een mail heeft gekregen van Kristien Opstaele. Zij wil twee 
vragen stellen aan de gemeenteraad. Hij geeft haar het woord.  
 
Kristien Opstaele stelt in naam van het Buurtcomité Kraaiberg twee vragen over de 
vergunningsaanvraag van de firma Godts op de Kraaiberg. De eerste vraag betreft de 
vergunningsaanvraag zelf. In principe wordt daarover in de loop van deze maand een beslissing over 
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genomen. Stel dat het antwoord positief is voor de firma Godts, is er maar 30 dagen de tijd om daarop 
te reageren. Heeft de gemeente al een plan van aanpak? En zo ja, welk plan? Een bijkomende vraag 
betreft het masterplan voor het Researchpark: wat is de stand van zaken?  
 
De voorzitter antwoordt dat de vragen aan hem werden gesteld. Volgens het huishoudelijk reglement 
mag de voorzitter het beantwoorden van de vragen delegeren naar een raadslid naar keuze. De 
vragen zullen beantwoord worden door de schepen van Omgeving.  
 
De schepen van Omgeving antwoordt dat de vergunning van de firma Godts bij de provincie in 
behandeling is. De gemeente heeft een ongunstig advies over deze aanvraag uitgebracht. De 
provincie heeft nog niet definitief beslist. Ondertussen is geweten dat de provinciale 
Omgevingsadviescommissie (POVC) ook een ongunstig advies heeft overgemaakt aan de deputatie. 
Dit advies neemt grotendeels de argumentatie van de gemeente Bierbeek over. Hij hoopt dat de 
deputatie deze ongunstige adviezen volgt en de vergunning aldus weigert. Indien de deputatie de 
vergunning toch verleend, zal de gemeente bekijken welke voorwaarden erin staan om zo onze 
verdere strategie te kunnen bepalen. Er is dan 30 dagen de tijd om beroep aan te tekenen. In het 
huidige bestuur werd afgesproken om dit ook effectief te doen en eventueel stappen te zetten richting 
de Raad voor Vergunningsbetwistingen.  
 
De voorzitter vult aan dat bij een vergunning er een eerste beroep zal aangetekend worden bij de 
Vlaamse Regering. Als het beroep daar niet ingewilligd wordt, gaat de gemeente naar de Raad voor 
Vergunningsbetwistingen. Er zijn dus nog verschillende mogelijkheden. Onze argumenten liggen op 
tafel en de gemeente zal zich daar juridisch in laten begeleiden.  
 
De schepen van Omgeving vult aan dat het advies dat de POVC heeft gegeven, heel wat elementen 
bevat die kunnen gebruikt worden in de eventuele verdere beroepsprocedures. De tweede vraag gaat 
over de stand van zaken van het masterplan Haasrode. Daar is een beetje vertraging opgetreden. 
Normaal gezien moest dit in oktober/november op de gemeenteraad gekomen zijn. Het grootste 
gedeelte van dat masterplan is in handen van de Stad Leuven. Vanuit Stad Leuven is er de wens om 
nog verder te overleggen met de bedrijven aldaar en om nog eventuele aanpassingen door te voeren. 
Het definitieve plan is dus nog niet klaar. De laatste gemeenteraad van de legislatuur was in Leuven in 
september, en Leuven wil het liever aan het nieuwe bestuur overlaten om daar een beslissing over te 
nemen. Bierbeek wacht dus nog op wat Leuven gaat doen. Zodra het daar op de gemeenteraad is 
geweest, komt het ook hier op de agenda.  
 
 
OZ.31. Secretariaat - Dankwoord aan raadsleden legislatuur 2019-2024 
De voorzitter geeft aan de hand van een fotopresentatie een chronologisch overzicht van de 
beslissingen genomen door de gemeenteraad en door de raad van maatschappelijk welzijn in de 
periode van 2019 tot heden.  
 
In 2019 besliste de gemeenteraad over de heraanleg van de fietspaden aan de Hoegaardsesteenweg. 
Er werd gewerkt aan erosiemaatregelen in drie straten. Er werd een overeenkomst gesloten met de 
Zorghoeve in verband met dierenwelzijn en het dierenasiel. In Opvelp werd een nieuw 
Buurtinformatienetwerk (BIN) opgericht. Er werd getracht de ANPR-toegangscontrole in te voeren in 
Korbeek-Lo Noord. Maar door klachten van Lubbeek en Leuven moesten die plannen aan de kant 
gezet worden. Er werden nieuwe straatnamen gegeven. De gemeenteraad besliste over het 
fietspaden- en rioleringsdossier van de Pellenbergstraat. De jaarlijkse vernieuwing van de 
reglementen voor onze gemeenteschool werd goedgekeurd alsook het nascholingsplan en het pakket 
aanvullende lestijden. Er werden verschillende RUP’s (ruimtelijke uitvoeringsplan) opgestart 
waaronder dit van Sint-Kamillus. Het OCMW kocht een rolstoelbusje om samen te gebruiken met het 
WZC d’Eycken Brug. De heraanleg van een aantal wegen, waaronder de Perrestraat, de 
Weterbeekstraat en een stuk Oude Geldenaaksebaan werd goedgekeurd. Samen met de meeste 
andere gemeenten van Vlaams-Brabant werd een klimaatengagement aangegaan. Er werd een 
renteloze lening toegekend aan vzw Ruisbroekmolen voor de aankoop van hun brouwinstallatie. Die 
lening is ondertussen al heel goed terugbetaald. Er werden verschillende overeenkomsten met de 
renovatiebegeleider van IGO div goedgekeurd. De raad boog zich over de meerjarenplannen van de 
kerkfabrieken waarin de gemeente bijdragen levert voor het kerkelijk erfgoed, zoals een subsidie voor 
de restauratie van een geklasseerd orgel. Het charter “gezonde gemeente” werd goedgekeurd. Op het 
einde van 2019 werd het strategisch meerjarenplan 2020-2025 goedgekeurd. Voor de periode na 
2026 wordt opnieuw een meerjarenplan opgemaakt. 
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2020 was een bijzonder jaar waarin bij aanvang de gemeenteraad beslissingen nam over de aanleg 
van de parkings in de Dalkruidstraat, aan de Tiensesteenweg en aan de Wijnenberg. Er werd beslist 
om de fietspaden in de Opvelpsestraat te vernieuwen. In 2020 is beslist om het afvalpapier en karton 
voortaan in gele containers in te zamelen. Het asfaltwegdek van heel wat straten werd vernieuwd. 
Vanaf maart 2020 dwong de corona-pandemie de raad om digitaal te veranderen. Op de eerste 
vergadering van 1 april 2020 stuurde de voorzitter alle gemeenteraadsleden naar hun frigo. Hiermee 
was de Bierbeek Tripel van de Dorpsbrouwerij gelanceerd. Maar het was een aprilvis. Het RUP 
Katspoelhof werd goedgekeurd. Op de kerkhoven kwamen herdenkingszuilen voor de overledenen 
waarvan de grafzerk wordt weggenomen na de concessieperiode. Er werd met Dijledal een langdurige 
huurovereenkomst afgesloten voor een perceel op Mevrouwkensveld waar een speelbos werd 
aangeplant. Momenteel wordt daar ook een hondenlosloopweide, parkzone en skateterrein 
aangelegd. De gemeenteraad bracht haar advies uit over het openbaar vervoersplan. De schepen van 
Mobiliteit heeft regelmatig ‘nee’ gestemd in de Vervoerregioraad. De Bremtkapel is gerenoveerd en 
deze wordt ondertussen heel goed gebruikt. Als teken van hoop en verbondenheid, hebben alle 
fracties samen hun nieuwjaarswensen overgebracht aan de inwoners.  
 
In 2021 startten de vaccinatiecampagnes tegen het corona-virus. In samenwerking met 3 andere 
gemeentes uit de Eerste Lijnszone Zuid werd een vaccinatiecentrum opgericht. Tussendoor werd 
beslist om nieuwe fietspaden aan te leggen in de Korbeek-Losestraat en Bierbeekstraat, alsook het 
wegdek aldaar te vernieuwen en de nutsvoorzieningen onder de grond te steken. Er is beslist om een 
nieuwe verwarming te leggen in de kerk van Bierbeek. Op de begraafplaatsen zijn nieuwe 
herdenkingszuilen geplaatst voor de strooiweides. Er werd een recht van opstal en subsidies verleend 
aan de vzw jeugdlokalen in Korbeek-Lo voor de oprichting van nieuwe jeugdlokalen voor Chiro en 
Ko’Ma. Deze werken zijn ondertussen in uitvoering. Bierbeek is toegetreden tot het Nationaal Park 
Brabantse Wouden.  
 
In 2022 was corona nog niet helemaal gedaan, maar kon de raad weer fysiek samenkomen. Er werd 
beslist om de fietspaden in de Neervelpsestraat te vernieuwen. Een vrachtwagen met een kraan werd 
aangekocht. Op de foto draagt deze vrachtwagen al ons personeel tijdens hun teambuilding. De 
voorzitter maakt van deze gelegenheid gebruik om al het personeel te danken voor hun inzet. Want 
zonder het personeel lukt het niet om de raadsbeslissingen om te zetten naar realisaties. De Bistro de 
borre werd opgericht. Op enkele locaties werd kortparkeren ingevoerd. Het beheer van gemeentelijk 
containerpark werd overgedragen aan Ecowerf, in afwachting van een intergemeentelijk 
recyclagepark op een andere locatie. Het PFAS-verhaal bezorgde heel wat ongerustheid bij 
landbouwers in Bierbeek. Zij gaven een duidelijk signaal aan de gemeenteraad. Dit resulteerde in een 
werkgroep die in de schoot van de raad over de partijgrenzen heen een gezamenlijk advies 
voorbereidde. De voorzitter meent dat dit toch één van de sterke momenten van de voorbije zes jaar 
was. De gemeenteraad is opgekomen voor de landbouwers en wist een juridisch advies onderbouwd 
advies uit te brengen. Het RUP Melkerijsite werd goedgekeurd en het  RUP voor de 
tennisaccommodatie op de site van het containerpark werd opgestart. In samenwerking tussen 
landbouw en natuur werden gronden in het Bruulbos geruild. Het OCMW kocht een woning aan in de 
Hoogstraat. Een aantal zones 30 in de bebouwde kom werden uitgebreid. Er is een 
samenwerkingsovereenkomst met ECoOB voor zonneboilers afgesloten. En er is nog steeds de 
verbroedering met de gemeente Oña in Ecuador, en dit ondertussen al 27 jaar, sinds 1998. Met ANB 
werd een overeenkomst gesloten voor de opmaak van een beheerplan voor Bruulbos.  
 
De voorzitter vangt het overzicht van 2023 aan met een foto van de Watergroep die de Watertoren 
gebruikt heeft voor zijn nieuwjaarskaarten in heel Vlaanderen. De gemeenteraad keurde in dat jaar het 
toewijzingsreglement voor sociale huurwoningen voor ouderen goed, alsook de aanleg van de 
parkzone en de inrichting van het gebied tussen de bebouwing, de begraafplaats en het speelbos. 
Alles voor de site Mevrouwkensveld. Weerom werd beslist om heel wat asfaltverhardingen te 
vervangen. Er kwam een wedstrijdreglement om een herdenkingsmonument op te richten voor de 
slachtoffers van het 20ste Konvooi in de Tweede Wereldoorlog. De winnaar werd het kunstwerk For 
Peace en is te vinden aan de Eikenboomlaan. Het perceel grond achter de kerk en pastorie in Opvelp 
werd in erfpacht genomen. De pastorie was eigendom van de kerkraad, maar is intussen verkocht. 
Bierbeek sloot een overeenkomst met AGB Stad Tienen af voor een voordeeltarief voor de 
Bierbekenaren die in het zwembad van Tienen gaan zwemmen. De ANPR-trajectcontrole in Korbeek-
lo Noord is sinds 1 juli 2023 actief om de snelheid en het zwaar verkeer in te perken. Bierbeek werd 
een pleegzorggemeente. Beweging.Net trakteerde de gemeenteraad met taart omdat deze raad werd 
verkozen tot best samenwerkende gemeenteraad. Bierbeek werd dus beloond voor de manier waarop 
in Bierbeek aan politiek wordt gedaan. 
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In 2024 werd het reglement voor het sterrenregister en de sterrenboom goedgekeurd. Middels een 
samenwerking met Cambio is gestart met autodelen. Intussen werd vanuit de Vervoerregioraad de 
autodeelmogelijkheden in Bierbeek uitgebreid met Stapp.in. Er is beslist om alle oude daken van het 
sport- en het cultuurcentrum te vernieuwen. Daar zijn ze volop mee bezig op dit moment. Met de 
provincie werd een overeenkomst over het onderhoud van de fietssnelweg afgesloten. Dit werd een 
verantwoordelijkheid voor Bierbeek. Aan de borre zijn de speelzones zo goed als klaar. De 
gemeenteraad besliste om een recht van opstal en subsidies toe te kennen voor de bouw van een 
trampolinehal. In september werd samen met de provincie een nieuwe erosiecoördinator aangesteld. 
Vandaag keurde de gemeenteraad het Hemelwater- en Droogteplan. En er wordt ingezet om 
zonnepanelen op het gemeentehuis te installeren.  
 
Op basis van dit overzicht vindt de voorzitter dat de gemeenteraad fier mag zijn als groep en bestuur 
op wat de voorbije zes jaar gedaan werd. Hij dankt alle gemeenteraadsleden hiervoor. 
 
Verder dankt de voorzitter de mensen in de gemeenteraad van wie vandaag afscheid wordt genomen. 
De voorbije zes jaar zijn al een aantal mensen gestopt als gemeenteraadslid. De voorzitter geeft daar 
kort een overzicht van: 

● Elke Herbots (Groen) heeft iemand vervangen van Groen, maar omwille van haar studies kon 
ze niet zo vaak aanwezig zijn op vergaderingen. Vorig jaar werd zij vervangen door Hilde 
Delbecque. 

● Lotte Suvée (Groen) startte in 2019, maar verhuisde naar het buitenland en heeft ontslag 
genomen.  

● Lieselotte Seldeslachts (CD&V) verhuisde eveneens. Het is heel tof om jonge mensen in de 
raad te hebben, maar als zij dan ergens anders hun weg vinden, is de raad ze jammer genoeg 
kwijt. Lieselotte was drie jaar en twee maanden raadslid. 

● Hilde Van der Putten (Groen) was van 2013 tot 2018 schepen en was dan OCMW- en 
gemeenteraadslid vanaf 2 januari 2019 tot oktober 2019. Zij vervoegt vanaf volgende maand 
terug de gemeenteraad.  

● Betty Dupont (N-VA) begon haar carrière bij het OCMW, van 2013 tot 2018. Daarna werd ze 
gemeenteraadslid en nam ontslag op 2 februari 2023.   

● Maria Tollet (Open Bierbeek)was gemeenteraadslid van 2007 tot februari 2022. Omwille van 
gezondheidsredenen was ze een tijdje afwezig en nam uiteindelijk ontslag. Maria was 15 jaar 
lang een trouw raadslid. 

● Hilde De Rous (CD&V) viel in voor Lieselotte Seldeslachts en werd niet herkozen.  
● Hilde Delbecque (Vooruit) kwam ook als invaller binnen en zetelde uiteindelijk 4 jaar en 10 

maanden in deze raad.  
● Regine Rutsaert (Open Bierbeek)startte als lid van het BCSD op 2 januari 2019 en viel in als 

gemeenteraadslid op 24 februari 2022 tot heden.  
● Arnaud Recko (N-VA) startte als gemeenteraadslid in juni 2013 als opvolger van Herman Van 

Autgaerden. Tot op heden was hij gemeenteraadslid voor N-VA waarvan jarenlang ook 
fractievoorzitter geweest. 

 
Arnaud Recko (N-VA) verwijst naar zijn eerste interventie elf jaar en vijf maanden geleden. Hij gaf de 
voorzitter een potje Nivea crème cadeau. Hiermee onderstreepte hij zijn punt rond de financiering van 
de borre. Cultuur is zalf voor de ziel. Een potje Nivea heeft veel kwaliteiten en kan gebruikt worden om 
blutsen, builen en schrammen sneller te laten helen. Arnaud Recko (N-VA) heeft in die elf jaar pittige 
discussies gehad oppositie versus meerderheid. Er zijn wel wat blutsen, builen en schrammen die wat 
heling kunnen gebruiken. Vandaar dat hij voor alle fracties een potje Nivea mee heeft. Zijn boodschap 
naar de opvolgers is: een debat is nodig en mag soms scherp zijn, en een bluts, schram of buil kan 
daarbij komen kijken, maar zorg ervoor dat deze zo beperkt zijn dat die met een laagje Nivea opgelost 
kunnen worden.  
 

● Karen Dourée (N-VA) was sinds 2 januari 2013 tot heden gemeenteraadslid voor N-VA 
Bierbeek.  

● Walter Frooninckx (Open Bierbeek) startte als raadslid bij het OCMW in september 2011 en is 
dat gebleven tot 2018. Vanaf deze legislatuur zetelde hij zes jaar in de gemeenteraad, met in 
totaal dus 13 jaar en 3 maanden anciënniteit.  

● Els De Martelaer (Groen) zetelde in het totaal 14 jaar en 3 maanden. Na haar eerst mandaat 
als gemeenteraadslid van 2001 tot 2006 werd zij in 2016 OCMW-raadslid, Begin 2019 werd zij 
lid van het BCSD. Vanaf 6 juni 2019 kwam zij als vervanging van Lotte Suvée in de 
gemeenteraad en sinds november 2019 zetelde zij ook in de politieraad.  

● De klepper qua anciënniteit is Jan Van der Velpen (CD&V). Jan gaat net geen 30 jaar 
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gemeenteraadslid zijn. Hij ving, samen met de voorzitter, zijn mandaat aan in januari 1995. Hij 
werd toen dadelijk fractievoorzitter. Na achttien jaar gemeenteraadslid werd hij vanaf 2013 
schepen tot op heden. De voorzitter geeft aan dat die anciënniteit aantoont dat Jan een groot 
hart heeft voor de gemeente. Ondertussen heeft Jan 302 gemeenteraden op zijn teller staan 
en dat verdient volgens de voorzitter een heel dik applaus. Ook voor de voorzitter zal het 
wennen worden zonder Jan.  

 
Jan Van der Velpen (CD&V) zegt dat het een hele mooie periode geweest. Ook een hele lange 
periode en soms ook heel complex. En zeker en vast waren er bij momenten moeilijkere tijden. Hij wil 
nu een bladzijde omdraaien. De politiek is voor hem nu voorbij. Hij wil nog andere dingen in het leven 
tegemoet gaan.  
 
De voorzitter dankt alle leden van de gemeenteraad voor al het werk dat zij voor het bestuur en de 
gemeente hebben geleverd met een kleine attentie. Het kan ook niet anders dan met het 
geschenkpakket vanuit de Dorpsbrouwerij met daarin elk soort Bierbeeks bier en glas. Bierbeek is fier 
op zijn gemeente, en zeker op zijn bier. Verder dankt de voorzitter nog de schepenen waarmee hij de 
afgelopen zes jaar heeft mogen samenwerken. Dat is altijd in heel goede verstandhouding geweest. 
Jan Van de Velpen (CD&V) heeft zelf gekozen de politiek te verlaten. Ook Frederik De Buck (Groen) 
stopt als schepen, wat niet zijn keuze is maar wel het resultaat van coalitieonderhandelingen en de 
formatie van de nieuwe ploeg voor de volgende legislatuur. Ook voor Frederik spreekt de voorzitter 
zijn dank uit voor de constructieve en amicale samenwerking. Frederik blijft wel in de gemeenteraad 
zetelen. Het is dus geen afscheid.  
 
Frederik De Buck (Groen) stelt iedereen gerust met de woorden “ge zijt nog niet van mij af”.  
 
Als afsluiter zet de voorzitter nog iemand in de bloemen. Zijn bloemenkeuze verraadt het al een 
beetje. Elk van de 10 rode rozen staat symbool voor 30 aanwezigheden op een raad, en dat kan een 
gemeente- of een raad voor maatschappelijk welzijn zijn. Toen de voorzitter met Jan Van der Velpen 
in 1995 begon in de gemeenteraad, startte er iemand anders als OCMW-mandataris bij het OCMW. 
En dat is Cil Cuypers. Ze is 12 jaar OCMW-raadslid geweest en ondertussen 18 jaar schepen en 
gemeenteraadslid. Vandaag is het exact de 300ste raad van Cil.  
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